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Szanowny Panie Prezydencie

W imieniu mieszkaic6w zwracam siq z pro$bq o wybudowanie silowni na

Osiedlu Kazimierza Wielkiego przy Szkole Podstawowej Nr 2. { na szkolnym

boisku). Wszystkie dzielnice Wtocfawka sq wyposaione w takie silownie.

Mieszkaficy Osiedla Kazimierza Wielkiego pragnq swojq aktywno6i fizyczna

wzbogacii o iwiczenia sitowe dwiczqc na urzqdzeniach sitowni wybudowanej
na powietrzu.
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